

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零

19th December 2025



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.

TEL : 27118175

FAX : 27621550

Circular No. 25054

Dear Parents/ Guardians,

Camino de La Salle Virtual Walk

To honor the legacy of the De La Salle Brothers and their pioneering contributions to education in Hong Kong, the Hong Kong Lasallian Family, in collaboration with eight Lasallian schools, is pleased to invite you to participate in the **“Camino de La Salle Virtual Walk”**.

This special event will take place from **21st December 2025 (Sunday) to 30th April 2026 (Thursday)**, offering an opportunity to revisit 14 historic landmarks that bear witness to the De La Salle Brothers' early endeavors, including the founding of schools and the establishment of the Lasallian community in Hong Kong.

We warmly encourage parents and students to join us in this meaningful journey to rediscover and celebrate the rich heritage of Lasallian education in Hong Kong.

Event Details:

Date	21 st December 2025 (Sunday) – 30 th April 2026 (Thursday)
Target	Our students and their parents
Fee	Free of charge
Remarks	<ul style="list-style-type: none">Parents and students must use a mobile phone to participate in the activity.An account must be created before the event begins.Account setup guidelines. (Web App Guide)Parents are encouraged to accompany their children during the activity.For enquiries, please contact the School Office at 2711 8175.

We look forward to your participation in commemorating this significant chapter in our educational history.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175
FAX: 27621550

通告編號：25054

敬啟者：

「香港喇沙會 150 週年紀念活動 —— 探索喇沙之路虛擬行」

為紀念喇沙修士在香港開創教育事業的足跡，香港喇沙會將於 2025 年 12 月 21 日（星期日）至 2026 年 4 月 30 日（星期四）期間，聯同香港八間喇沙會屬校舉辦「探索喇沙之路虛擬行」，見證及重溫早期喇沙修士曾踏足的 14 座地標及創辦學校與建立喇沙修士社群的過程。本校鼓勵家長及學生參加此項活動，一起感受香港喇沙會在香港開創教育事業的足跡。

詳情如下：

活動日期	2025 年 12 月 21 日（星期日）至 2026 年 4 月 30 日（星期四）
對象	本校學生及家長
費用	全免
注意事項	<ul style="list-style-type: none">家長及學生須透過手提電話進行上述活動。活動進行前，家長及學生須透過手提電話先行建立帳戶。建立帳戶參考指引。(網頁應用指南)鼓勵家長陪同子弟進行上述活動。如有任何查詢，請致電 2711 8175 校務處。

此致
各家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二五年十二月十九日